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Jag är inte mycket för domedagsprofeter

 

Man ska akta sig väldigt noga för

personer som påstår sig sitta inne med

kunskapen om VEM och/eller VILKA som

finner nåd inför Guds öga!

Att tro sig vara den personen som har

"rättighet" att exkludera och hota....

ja, det är farliga saker!

Det är ingen uppgift för oss människor.

Det klarar ingen av oss av.

Inte du, inte jag!

Det är faktiskt riktigt förmätet att

inbilla sig något sådant.

Det enda man faktiskt KAN göra är

att försöka skapa ett bra liv både

för sig själv och sina medmänniskor.

Skönt att få DET sagt!

Texten är utskriven från Poeter.se

Författaren Stardust med Poeter.se id #12676 innehar upphovsrätten


